


Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada


(Le français suit)

JUDGMENTS TO BE RENDERED ON LEAVE APPLICATIONS

July 2, 2024

OTTAWA – The Supreme Court of Canada will decide the following leave applications at 9:45 a.m. ET on Thursday, July 4, 2024. This list might change.


1. Vijay Singh v. His Majesty the King (Ont.) (Criminal) (By Leave) (41104)

2. Crown Fortune International Investment Group Inc. v. Bonnefield Canada Farmland LP III, et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (41101)

3. Sylvie Cantin, et al. v. Pareclemco inc., et al. (Que.) (Civil) (By Leave) (41145)

4. M. K. v. Director of Child and Family Services (Man.) (Civil) (By Leave) (41113)

5. Province canadienne de la Congrégation de Sainte-Croix, et al. v. J.J., et al. (Que.) (Civil) (By Leave) (41000)

6. Stephen Emond and Claudette Emond v. Trillium Mutual Insurance Company (Ont.) (Civil) (By Leave) (41077)

7. Garry Reece and Harold Leighton, on their behalf and on the behalf of the members of the Allied Tribes of Lax Kw’Alaams and Metlakatla v. His Majesty the King in Right of the Province of British Columbia, et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (40912)

8. Robert Vanier v. His Majesty the King (Ont.) (Criminal) (By Leave) (41074)

9. [bookmark: _Hlk165458636]Robert Vanier v. His Majesty the King (Ont.) (Criminal) (By Leave) (41076)

10. Optima Living Alberta Ltd v. Alberta Union of Provincial Employees (Alta.) (Civil) (By Leave) (41019)

11. Stephane Richardson v. His Majesty the King (N.B.) (Criminal) (By Leave) (41142)

12. Satyam Patel v. Saskatchewan Health Authority (Formerly Regina Qu’appelle Regional Health Authority) (Sask.) (Civil) (By Leave) (41106)





PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION

Le 2 juillet 2024

OTTAWA – La Cour suprême du Canada se prononcera sur les demandes d’autorisation suivantes le jeudi 4 juillet 2024, à 9 h 45 HE. Cette liste pourrait changer.


1. Vijay Singh c. Sa Majesté le Roi (Ont.) (Criminelle) (Autorisation) (41104)

2. Crown Fortune International Investment Group Inc. c. Bonnefield Canada Farmland LP III, et al. (C.-B.) (Civile) (Autorisation) (41101)

3. Sylvie Cantin, et al. c. Pareclemco inc., et al. (Qc) (Civile) (Autorisation) (41145)

4. M. K. c. Directeur des services à l'enfant et à la famille (Man.) (Civile) (Autorisation) (41113)

5. Province canadienne de la Congrégation de Sainte-Croix, et al. c. J.J., et al. (Qc) (Civile) (Autorisation) (41000)

6. Stephen Emond et Claudette Emond c. Trillium Mutual Insurance Company (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41077)

7. Garry Reece et Harold Leighton, en leur nom et au nom des membres des tribus alliées de LAX Kw'Alaams et Metlakatla c. Sa Majesté le Roi du chef de la province de la Colombie-Britannique, et al. (C.-B.) (Civile) (Autorisation) (40912)

8. Robert Vanier c. Sa Majesté le Roi (Ont.) (Criminelle) (Autorisation) (41074)

9. Robert Vanier c. Sa Majesté le Roi (Ont.) (Criminelle) (Autorisation) (41076)

10. Optima Living Alberta Ltd c. Alberta Union of Provincial Employees (Alb.) (Civile) (Autorisation) (41019)

11. Stephane Richardson c. Sa Majesté le Roi (N.-B.) (Criminelle) (Autorisation) (41142)

12. Satyam Patel c. Saskatchewan Health Authority (Formerly Regina Qu’appelle Regional Health Authority) (Sask.) (Civile) (Autorisation) (41106)
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